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Městský obvod – Statutární město Pardubice 

Městský obvod Pardubice VII – Úřad MO Pardubice VII 
 

Zápis z 10. zasedání Zastupitelstva Městského obvodu (dále jen Z MO) 
Pardubice VII, které se konalo dne 27. 3. 2024 

 
 

Jednání se uskutečnilo v zasedací místnosti Úřadu Městského obvodu Pardubice VII. 
Pozn.: v zápise jsou přítomní zasedání Z MO uvádění bez akademických titulů a hodností. 

Přítomno: 10 členů Z MO z celkového počtu 15 členů Z MO 

Omluveni: Š. Fraňková, A. Holická, M. Bereznaj, V. Čapek, R. Kalášek 
 

I 
Zpráva ověřitelů z 9. zasedání Zastupitelstva MO Pardubice VII, jmenování 
ověřitelů zápisu z 10. zasedání Zastupitelstva MO Pardubice VII, jmenování 

zapisovatele 
Zápis z 9. zasedání Z MO byl ověřen bez doplnění a změn. Ověřiteli zápisu 10. zasedání Z MO 

byli jmenovaní M. Černík a V. Košťál. Zapisovatelkou byla jmenována P. Žďárská, KÚ. 
 

 

II 
Volba návrhové komise 

Návrh předložil J. Rejda, starosta MO PVII. Navrženi byli F. Rais a M. Hladík. 

Usnesení č.: 89/10-3/2024 
Z MO Pardubice VII schvaluje za členy návrhové komise F. Raise a M. Hladíka.  

- pro: 10 
- proti: 0 

- zdrž.: 0 

  
III 

Zpráva starosty Městského obvodu Pardubice VII o činnosti Rady MO 
Pardubice VII v mezidobí zasedání Zastupitelstva MO Pardubice VII 

- jednání s p. Hrabalem, náměstkem primátora – radary Rosice 

- kolegium starostů s primátorem  

- účast na slavnostním otevření nádraží v Rosicích 

- restaurace U Skalů – součinnost s kontrolami 

- slavnostní předání dětských šaten na fotbalovém hřišti v Rosicích 

- jednání s IPOKa - Stezka pro pěší a cyklisty od fary po svítkovský most 

- jednání s Krajským úřadem – koordinace dopravních staveb 

- jednání o propojení lokality Trnová – Globus 

- jednání se senátory – Spalovna AV 

- jednání s projekční kanceláří Vectura – Školní náměstí 

- porada VaK – koordinace staveb 

- jednání se Skanska a.s. – opravy povrchu na nadjezdu v Rosicích 

- jednání s BERSERK security s.r.o – dětská hřiště + ohniště  

Rozprava:  
J. Tomšů – dotaz na podchod Rosice – Kréta, odp. J. Rejda – bude se kompletně opravovat, 

připravuje se VŘ 

M. Černík – dotaz na jednání s VaK – odp. J. Rejda 

M. Hladík – při opravě podchodu Rosice – Kréta upozorňuje na zprovoznění čerpadla na 

odvodnění, dotaz na odebrání úsekového radaru v Rosicích, odp. J. Rejda, dotaz na jednání 15. 

RMO ze dne 21. 2. 2024 bod 2. Návrh aktualizace spolupráce mezi MO Pardubice VII a SDH 

v oblasti požární ochrany, odp. V. Košťál 

Usnesení č.: 90/10-3/2024 
Z MO Pardubice VII bere zprávu starosty na vědomí. 
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- pro: 10  

- proti: 0 
- zdrž.: 0 

IV 
Vlastní program 

1. Návrh 1. změny rozpočtu Městského obvodu Pardubice VII pro rok 2024 

2. Informace o zrušení Pracovní komise Rady MO Pardubice VII ve věci objektu U Skalů 

Usnesení č.: 91/10-3/2024 
Z MO Pardubice VII schvaluje program 10. jednání ZMO.  

- pro: 10 

- proti: 0 

- zdrž.: 0 

1. Návrh 1. změny rozpočtu Městského obvodu Pardubice VII pro rok 2024 

Zpracovala R. Hančová, vedoucí EO, předkládá J. Rejda, starosta MO Pardubice VII, FV 

zprávu projednal a doporučuje ke schválení. 

Usnesení č.: 92/10-3/2024 
1. Z MO Pardubice VII schvaluje 1. změnu rozpočtu Městského obvodu Pardubice VII pro rok 
2024 podle tabulkové části předložené zprávy (rozpočtové opatření č. 3).  
2. Z MO Pardubice VII bere na vědomí přijatá rozpočtová opatření dle předložené zprávy. 
3. Z MO Pardubice VII schvaluje navýšení stávajícího vkladu na termínovaném vkladovém 
účtu s obnovováním vedeném u České spořitelny a.s. o 10 mil. na období následujících třech 
měsíců od 5.4.2024 dle uvedené zprávy. 
      - pro: 10 

          - proti: 0 

          - zdrž:  0 

2. Informace o zrušení Pracovní komise Rady MO Pardubice VII ve věci objektu U Skalů 

Zpracoval a předkládá M. Janeček, místostarosta MO Pardubice VII, komentářem doplnil J. 

Rejda, starosta MO Pardubice VII. 

Usnesení č.: 93/10-3/2024 
Z MO Pardubice VII bere předloženou zprávu na vědomí. 
      - pro: 10 

          - proti: 0 

          - zdrž:  0 

 
 

Diskuse, různé: 

M. Hladík – dotaz na stav mostu v Rosicích 

T. Vencl – předává ZMO informaci, zda by obvod Pardubice 7 neměl zájem o ornici cca 700m3 

z lokality k.ú. Trnová (u Globusu)  III. tř. ochrany 

J. Rejda –  informoval o zahoření v Rosicích – do diskuse na téma JSDH se zapojili M. Černík, 

M. Hladík, F. Rais, V. Košťál 

 

Jednání ukončeno 16:30 hodin. 

 

Zapsala P. Žďárská 
 

 
 

Zápis ověřili:  ……………………    ……………………………..                                

                              M. Černík                                                                     V. Košťál 

 

 

Starosta MO: …………………………. 

       J. Rejda 

 

 

 


